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Abstract (en)
The fire resistant wall (2) has a window provided with a firebreak glass pane (1). The firebreak glass is pre-stressed with the properties of a safety
glass. In its butt surfaces (4) it is immediately joined to the splaying surface (3) of the neighboring wall to form a sealed joint. It is supported on a
support arm (15) by fixings (7) which are introduced through holes (6) in the glass. The fixings are provided with articulations (11,12) which stay with
the window bulge in the event of fire.

Abstract (fr)
Une paroi résistant au feu (2) présente une fenêtre pourvue d'une vitre coupe-feu (1). La vitre coupe-feu (1) est une vitre monolithique en verre
précontraint avec les propriétés d'un verre de sécurité. A ses faces d'about (4) elle est immédiatement jointive à la face de l'ébrasement (3) de la
partie de mur voisine, en formant un joint étroit. Elle est supportée sur des bras de soutien (15), par des dispositifs de fixation (7), qui sont introduits
dans des trous (6) dans la vitre (1). Les dispositifs de fixation (7) sont pourvus d'articulations (11, 12), qui accompagnent les bombements de la vitre
(1), en cas d'incendie. <IMAGE>
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